

Saco-rådet  
Linköpings universitet  
Styrelsen

PROTOKOLL  
fört vid styrelsemöte 18 mars 2010

Närvarande:

Örjan Lönnevik, IFM, ordförande  
Inger Borg, Lfa  
Mats Gullberg, IMH  
Eva-Lisa Holm Granath, UB  
Håkan Johansson, KFU  
Janerik Lundquist, IEI  
Krzysztof Marciniak, ITN  
Måns Östring, ITN

Anmält förhinder:

Karin Björnström-Karlsson, IMH  
Mathias Henningsson, IEI  
Lisbeth Hjälle, IKE  
Vivian Vimarlund, IDA  
Anita Utterström, ISV

§1 Formalia

Ordföranden Örjan Lönnevik öppnade mötet och hälsade välkommen. Inger Borg utsågs att justera dagens protokoll. Föredragningslistan fastställdes enligt kallelse. Föregående mötes protokoll (100216) är justerat och utskickat, det lades till handlingarna.

§2 Inför årsmötet

Efter diskussion beslutades att komplettera den mötesinbjudan som har gått ut till medlemmarna. Dels behöver vi veta allmänt hur många som kommer till det inledande föredraget på grund av lokaldimensioneringen. Dels behöver vi veta, från ett antal förbund, hur många (och vilka) representanter som kommer till årsmötet. Eva-Lisa gör utskicket, med hjälp av Peter Dalenius.

Stadgeförslaget och verksamhetsberättelsen bör vara klara att läggas ut på hemsidan vecka 12 eller början av vecka 13.

§3 Nya stadgar

SULF som kontaktförbund har nu gått igenom vårt förslag till nya stadgar för Saco-rådet. Krzysztof presenterade SULFs ändringar gentemot ursprungsförslaget. Diskussionen slutade med att mötet beslutade uppdra åt Örjan, Inger och Krzysztof att sammanställa det slutliga förslaget som ska behandlas på årsmötet 13 april.

§4 Verksamhetsberättelse

Det framlagda förslaget till verksamhetsberättelse gicks igenom. Vissa ändringar föreslogs.

§5 Diverse verksamhetsrelaterade frågor

Inger tog upp en fråga kommit i dagen under arbetet med stadgeförslaget: det gäller hur vi definierar vem som är medlem. Beslutas att en arbetsgrupp bildas efter årsmötet för att gå vidare med denna komplexa fråga.

Inger tog även upp frågor kring kopplingen mellan styrelsen och våra LSG-ombud, arbetsmiljöombud och fakultetsrepresentanter. Styrelsen behöver ta ansvar för att stärka den kopplingen. Inger föreslår därför att styrelsen inom sig utser kontaktpersoner gentemot dessa grupper och även har regelbundna informella möten med/för dem. Klart uttryckt så bör våra utsedda representanter få mer uppskattning från styrelsen.

Örjan informerade om att en utbildning för LSG-ombud planeras under våren. I övrigt får vi återkomma även till dessa frågor efter årsmötet.

#### §6 Hemsidan

Ingers fråga om hemsidan bordlägges till nästa möte.

#### §7 Aktuella frågor

Örjan informerade om implementeringen av arbetstidsavtalet. Överenskommelsen att implementeringen ska vara partsgemensam följs tyvärr inte helt av arbetsgivaren.

#### §8 Övriga frågor

Krzysztof informerade om att när det gäller **inrapportering av tentaresultat** så sker en förskjutning av arbetsuppgifter från administrativ personal till lärare.

Måns rapporterade att **"Satsa Friskt"-projektet** nu är avslutat. LiU har under projektet, från Partsrådet, fått del av 3,5 miljoner för att genomföra diverse delprojekt.

Krzysztof kommer att göra **löneutfallsanalys** för presentation vid något kommande styrelsemöte. Inger förser honom med material.


Tid för nästa möte beslutas efter årsmötet.

Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Justeras:

  
Eva-Lisa Holm Granath

  
Örjan Lönnevik

  
Inger Borg